

T1

CALENDAR

Please consult the Gunn High School [calendar](#) and [website](#) for updated event information.

October 21

Unity Day

October 21, 7:30 PM

Gunn Sports Boosters Meeting

October 27

Gott's Dine-Out for Gunn Foundation

October 28, 7:00 PM

10th Grade Parent Network Meeting

November 2, 4:00 PM

Site Council

November 6

Last day to drop a class and not have it appear on a transcript.

GUNN NEWS & EVENTS

T2 Marc C

****NEW** Parent Volunteers Needed for Halloween Trunk-or-Treat!**

Sat, Oct 31 (various times between 12-8pm), Gunn Parking Lot

Gunn's [YCS-Interact](#) (Youth Community Service Club), [Gunn SEC](#) (Student Executive Council) and Gunn PTSA are co-hosting a **Drive Thru Trunk-or-Treat and Parade** for elementary school children in our community. We need Gunn

parents' help with volunteer check-in, social-distancing supervision, and traffic control -- [Please sign up here if you can help!](#) County and District health and

safety guidelines will be strictly enforced. **Gunn students who want to volunteer**

for decorating cars, the campus, helping with treats, and greeting guests should

look for a Schoology message from Lisa Hall/SEC to sign up. Only pre-registered volunteers will be allowed on-campus. For questions, contact president@gunnpta.org or execvp@gunnpta.org

****New** 这次万圣节的 Trunk-or-Treat¹ 需要家长们您的支持！**

十月31号星期六 (12-8pm 任何时间), Gunn 停车场

Gunn的 [YCS-Interact](#) (青年社会服务聚会), [Gunn SEC](#) (学生领导委员会) 和 Gunn PTSA 在为我们学区里的小学同学, 共同举办一个 可开车经过的 Trunk-or-Treat 和游行。我们需要 Gunn 家长的自愿帮助来点名, 指挥交通, 并确保在新冠病毒期间的安全距离。若您有能力帮助, 请在此报名, ([Please](#))。县和行政区的健康安全原则将会严肃执行。有兴趣自愿帮助的学校同学(装饰汽车和校园, 待客), 可在 Schoology上的邮件报名(Lisa Hall/SEC)。务必要提前报名。

若您有任何问题请联系 president@gunnpta.org 或 execvp@gunnpta.org。谢谢！

¹Trunk-or-Treat-- 原版传统的一种变形, 汽车经过与孩子们一样。举办者将他们的汽车带到中心位置, 然后用某种主题来装饰它们, 再由参加者路过寻找糖果。

T3 Mingjie Duan

****NEW** Unity Day**

Wed, Oct 21

Gunn will be celebrating Unity Day, a national event centered on Inclusion and Bullying Prevention. More than ever, Unity Day is an important reminder of how despite being apart, Gunn is still connected. For students, SEC has planned a virtual art gallery and a video detailing the significance behind Unity Day. For parents, [check out this article](#) "What Parents need to know about teens and bullying."

****新**团结日**

10月21日，星期三

Gunn将庆祝统一日，这是一个以包容和防止欺凌为中心的全国性活动。团结日比以往任何时候都更重要地提醒了我们，尽管分开了，但Gunn仍然保持联系。SEC为学生计划了一个虚拟美术馆和一段录像，详细介绍了“团结日”的意义。对于父母，[请查看本文“父母需要了解的有关青少年和欺凌的知识”](#)。

T4

****新** 十年家长网会**

"Building Connection Through Influential Language" 和 Cynthia Klein

星期三, 八月28, 7:00 - 8:30 PM 在Zoom上

请与教育工作者Cynthia Klein和其他十年纪学生的父母一起, 努力与十年纪学生更有效地沟通。言语具有鼓励和激励的非凡力量。但是, “but”这个词可能会使同理心被解雇并伤害感情。在这个研讨会式的网络研讨会中, 我们将学习哪些词是支持和有效的。您的青少年将开放, 了解您是他们的盟友, 并通过学习的新技能来学习如何通过挑战创造成功。我们希望您会从中获得真正的收获并从中学习! Zoom的连接会在活动开始以前发出去的。

T5 Irene T

****NEW** PTSA Fall 2020 Grants**

Thanks to generous support of parents in our Fall Back-to-School campaign, Gunn PTSA has funded 10 grants to teachers and staff. Congratulations! A second round of funding will be available in early 2021. [Please see the list of Fall 2020 recipients here.](#)

****新**PTSA 2020 秋季拨款**

多亏了家长对我们的秋季回学 (Back-to-School) 运动的慷慨支持, PTSA才能把10份拨款带给老师和员工。恭喜! 第二次的拨款在早2020年可获得。请在[这里](#)观看2020年秋季的接受者。

T6 Nancy Liang****UPDATED** AMC Math Contest****Thur, Feb 4, 2021**

The AMC math contest will be held on the morning of Thursday, February 4th. If your student is interested in taking it have them contact their math teacher to sign up. Typically students in the honors lane take this test, but it is available for all Gunn students!

****更新** AMC数学竞赛****2021年2月4日, 星期四**

AMC数学竞赛将于2月4日（星期四）上午举行。如果您的学生有兴趣参加，请联系他们的数学老师进行注册。通常情况下，荣誉通道的学生都参加此考试，但是所有Gunn学生都可以参加！

T7 Syma Chan 30mins**Gunn Sports Boosters Meeting****Wed, Oct 21, 7:30 PM**

Please join the Sports Boosters at their next meeting. Meetings are open to everyone. This is a great way to learn more about Gunn Sports and meet other parents.

Zoom details:

<https://us02web.zoom.us/j/8320178414?pwd=V0dPd2tXSVICL0REMUI0cGR2cE5OUT09>

Meeting ID: 832 017 8414

Passcode: 567109

Gunn 体育退助会议**星期三十月二十一日下午七点半**

欢迎大家来参加下一节体育推助会。参加的人有机会认识Gunn体育和跟其他家长见面。

Zoom 链接：

<https://us02web.zoom.us/j/8320178414?pwd=V0dPd2tXSVICL0REMUI0cGR2cE5OUT09>

会议 ID: 832 017 8414

密码：567109



T8

Gunn Foundation Dine-out/Take-out at Gott's (@Town & Country)

Tue, Oct 27 - all day

Gott's Roadside restaurant in Town & Country shopping plaza will donate a portion of your bill to the Gunn Foundation, which funds need-based scholarships for students. You can dine at their open-air and socially-distanced tables or do take-out. Order online: (<https://www.toasttab.com/gotts-roadside-palo-alto/v3>) and remember to mention the Gunn Foundation to the host. Break the monotony of staying home all day and go for lunch or dinner or for a mid-afternoon snack!



T9 Syma Chan 1 hr

Measure O Lawn Signs Available for Gunn Parents

[Order Your Lawn Sign Here](#)

[Help Distribute Lawn Signs Here](#)

Call to Action, Donate online, endorse, advocate! Volunteers needed to place lawn signs in your school neighborhood. Be a volunteer to help get the word out to voters. Lawn Sign and precinct walkers (to get out flyers to each home/business) are needed. For almost 20 years, our local parcel tax has generated over \$15 million in locally-controlled funding to keep our schools strong. This essential local funding is set to expire. Vote YES on Measure O, a parcel tax renewal measure that has been placed on the November 2020 ballot to ensure our schools continue receiving critical funding. Gunn PTSA and the PTA Council support **Yes on O!**

Contact the Gunn parent contacts with questions: [Sonya Bradski and Audrey Gold](#). You can help by putting a **Yes on O!** lawn sign in your yard; [order one here](#).

Learn more at: supportpaloaltoschools.org

Measure O 草坪标志家长可领取

[Order Your Lawn Sign Here](#)

[Help Distribute Lawn Signs Here](#)

立即行动，网上捐款、赞同、主张！急需义工在学区摆放草坪标志，成为我们的义工传递消息。我们需要派发草坪标志和传单义工，送到每一个家庭和商业。过去二十年，本地的包裹税为本地管控的基金提供了多于一千五百万元。这个重要基金好快会到期了。请投 Measure O YES， Measure O放在十二月选票上,为了确保学区持续获得这重要基金.Gunn

PTSA 和 PTA Council 都支持 **Yes on O!** 有问题的话请联络 Gunn 家长联络员 : [Sonya Bradski and Audrey Gold](#). 你也可以帮助, 摆放一个《**Yes on O!**》草坪标志在你的草坪上。订购请按[order one here](#). 想了解更多请按 [supportpalaltoschools.org](#)



T10 Michael

UPDATED Music Is Developmental

Music education promotes focus and persistence. Research shows that learning and practicing music increases brain function and emotional development, as well as language and reasoning. PiE funds music and dance education at the elementary schools, and supports music electives at the middle and high schools. Every dollar makes a difference. [Donate, pledge, or learn more about PiE today.](#)

***更新* 发展性的音乐**

音乐教育会帮助专注力和毅力。研究证明了学习和练习音乐对于脑力和情感发展, 也可以帮助语言和推理能力。PiE资助小学的音乐和跳舞教育, 并会支持在初中和高中的音乐选课。每一块钱都会有很大的帮助。 [即捐赠, 承诺或了解有关PiE的更多信息。](#)

PAUSD & PTAC

T11 Hannah

****NEW** Superintendent's Messages**

Read Superintendent's Friday 10/16 message [here](#).
PAUSD Board of Education [Meetings Archives](#).

****新的** 院长的话**

读院长星期五，10/16 的话在 [这里](#)
PAUSD 的教育委员会的 [会议档案](#).

T12 Sunny Peng

Workshop on Special Education Rights During COVID-19 Distance Learning

Sat, Oct 24, 10:00 AM - 12:00 PM

Join Zoom here: [Special Ed Rights Workshop](#)

Meeting ID: 979 2531 8745 Passcode: 003019

FREE. This workshop covers the basics of special education in the IEP process including some solutions and suggestions during COVID-19 Distance Learning. There will be a discussion about IEP goals, accommodations and parental rights, and a Q & A session during this workshop. Organized by Palo Alto CAC (cacpalosalto.org), presented by a Senior Advocate, Vanessa Ochoa of Disability Right California, and co-sponsored by PTAC.

关于COVID-19期间线上课程特殊教育权的作坊

星期六, 10月24日, 早上10点-中午12点

点击这里加入Zoom: [特殊教育权作坊](#)

会议 ID: 979 2531 8745 密码: 003019

免费。这个作坊会涵盖IEP过程特殊教育的基本, 包括一些对于COVID-19期间线上学习的方案和建议。作坊会有个关于IEP目标, 设备, 及家长权利的讨论。最后也<https://pausd.schoolology.com/home>会有个问答环节。作坊是由Palo Alto CAC (cacpalosalto.org)举办, 'Disability Right California' 的 Vanessa Ochoa 负责介绍, PTAC 共同赞助的。

T13 Syma Chan 30mins

****NEW** Literacy and the Science of Reading**

Wed, Oct 28, 5:00 - 6:30 PM

Ever wondered how kids learn to read, write and spell? Want to better support your child during distance learning? If you are the parent or teacher of an elementary or middle school student who struggles to read or write, whether they are dyslexic or not, please join us for a session with two Stanford professors to hear: How does the reading brain work from a neuroscience perspective, and how do we apply what neuroscience has discovered to develop strong readers & writers? Organized by the Palo Alto CAC and PTA Council. Join Webinar here:

***新*读写能力和阅读的研究**

星期三，十月二十八日下午五点-六点半

你想学习关于孩子怎么样学习阅读、书写、和拼写吗？在遥距学习时，你想更能支援你孩子读书吗？如果你是一位家长或老师，而且有阅读困难的小学或初中学生，包括有和没有阅读障碍，欢迎你参加一节跟两位史丹福教授学关于：从神经科学的角度，了解脑部阅读时的运作和怎么运用神经科学帮助有阅读困难的人加强阅读能力呢？该活动由Palo Alto CAC 和 PTA Council举办的。参加网络研讨会请按：